
Bestyrelsesmøde FKO torsdag d. 13.06.24 kl. 16.30 

Referat  
 
 
 
 

Tilstede: Jørn Dyhrberg Hansen JDH, Jørgen Knudsen JK, Henriette Echwald HE, Henrik Beckwith HB, 
Peder Jørgensen PJ, Ursula Søborg US, Lone Marcussen LM. 
Fraværende:  
Referent: Daniel Allerup DA. 

 

1. Referat fra sidst og 
dagens dagsorden 

 

Referat fra 14.05.24 og dagens dagsorden er godkendt.  

2. Økonomi/regnskab 
2024 

 
 
 

Regnskab og økonomi: Der er sendt resultatopgørelse ud og opgørelse over ubetalte faktura. 
Husk at få sendt alt til Mette inden hendes ferie som starter i uge 30. 
Alle pengene fra kommunen er nu kommet. Fordelingsliste laves i weekenden og der bogføres 
snarest. Der kommer nu lokaletilskud til kajak for arealleje. 
Der skal bruges en faktura for hver måned ift. husleje, el, vand fra bokseklubbens udlejer. 

3. Projekter VKI JDH: Deadline 31.07 om vi vil være med til de nuværende vilkår. Repræsentantskabet skal 
mødes og komme med et samlet svar. 
Der er møde på kommunen om 14. dage ift. besparelser ved fjernvarmen. Herefter må vi se 
hvilken type aftale vi evt. kan indgå med kommunen om overtagelse af haldriften. 
 
”Vig byskov” JDH: Møde mandag. Der skal søges en ny fundraiser. Kommunen har ikke meldt 
tilbage endnu vedr. arealleje. 
 
Klubhus FKO PJ: Godt arbejde! Der er sendt oplæg ud vedr. ekstraudgifter ift. varme som 
gennemgås. Der skal bruges ca. 1,7 mio. endnu ift. byggeriet. Det betyder at budgettet holder, dog 
med ca. 170.000 kr. afvigelse grundet fjernvarmeudfordringerne. Der kan muligvis refunderes dele 
af pengene senere fordi vi har overtaget nogle opgaver som fjernvarmen skulle have udført. 
 
Det forventes at der kommer til at mangle ca. 100.000 kr. til køkkenindretning, hvorfor vi totalt set 
vil ende på 270.000 kr. mere end forventet. Vi har ingen likviditetsmæssig udfordring ift. dette. 
 



Det drøftes hvordan det kan være, der ikke er taget højde for køkkenelementer for ekstra 100.000 
kr. i det første oplæg. Man vidste der skulle ting i køkkenet. Dette forklares med at det ikke har 
været beregnet korrekt ift. ansøgningen ved fonden. 
 
Bestyrelsen drøfter hvorvidt beløbet skal godkendes for at stille det til rådighed inden der er 
dokumentation for den endelige overskridelse. Normalt skal der laves oplæg med budget som 
bestyrelsen skal godkende først – dette er den omvendte situation, hvilken bliver drøftet bordet 
rundt. 
Bestyrelsen godkender en effektueret budgetoverskridelse på 170.000 kr. og en forventet 
budgetoverskridelse, til køkkenet, på 100.000 kr. 
 
Huset forventes at stå færdig til 1. august. 

4. Opfølgning på Vig 
festival 2024, 
arrangement koncert 
2024 og 3-dages 
marked 

Vig festival JDH: Udsolgt. Billetsalget har allerede givet overskud og der er ikke påvist nogle 
ekstraudgifter endnu. Det ser godt ud, bare det ikke bliver regnvejr. 
 
Arrangement koncert 2024 JDH: Lanceres i uge 25 via billetten.dk. Opfølgningsmøde ligeledes i 
næste uge. Alle teams forventes klar. 
 
3-dages marked JDH: Kører planmæssigt. Markedsføres snarest. 

5. De enkelte 
udvalgsrepræsentanter 

PJ - Fodbold: Det nye udvalg går godt og har gang i en masse ting. Der arbejdes meget med 
struktur. Vi arbejder forsat på en repræsentant til bestyrelsen og til mødet på mandag bliver det 
afgjort hvem. 
De sidste kampe spilles i weekenden. Nogle hold rykker op og andre ned. 
1. holds træneren har sagt op ved sæsonafslutningen, hvorfor vi skal have fundet en ny. Der er 
styr på øvrige hold. Vi kan nu stille 4 seniorhold og der er trænere til alle hold. 
Vi har intet u19 hold. 
Der er afholdt Sommerland Sj Cup som gik over al forventning. 
DBU har rost arrangementet til skyerne. 
Samarbejdet med hallen er ligeledes gået godt. Der er kommet ros fra halinspektøren. 
Afslutningsfest på lørdag. 
 



HB – Vig motion: Status medlemmer er pr. g.d. 635 hvilket fortsat er særdeles positivt set if. til at 
sommeren nu for alvor er over os. 49,9% har en BS aftale, 12,1% en 12 mdr.s aftale samt 17,3% et 
klippekort. Så mere end 79,3% er på en ”fast” aftale – Det lover godt for efteråret hvor vi jo skal 
op på mere end 765 medlemmer pr. ultimo 2024. Vi er foran på indtjening men bagud på 
omsætning pr. primo juni. 
 
Status Vig Festival er, at vi nu er 27 hjælpere i alt efter de to seneste, har tilmeldt sig under 
fanerne. I princippet er vi én i overskud. Den ressource vil blive forsøgt fordelt på en måde, så vi 
ikke mangler kapacitet når det for alvor går løs. 
 
If. til de kommende regler for tidsregistrering har vi indkøbt en tablet til tidsregistrering for alle 
inkl. de frivillige af hensyn til praktik i hverdagen. Den fungerer i tilknytning til vores nye app 
baserede vagtplansystem ”Workfeed” hvilket betyder, at vi pr. 1. juli 2024 overholder de udstukne 
regler og rammer. 
 
Jessie starter i næste uge på hendes ”første” formelle lederkursus; 2 dages varighed hos cfl i 
København. 
 
DA - Boksning: Stabilt fremmøde på alle hold. Ungeholdets motions- og kamphold kører 
upåklageligt og der er god stemning på holdene. Der er planlagt diplom- og boksekampe helt ind i 
2025 for de unge. 
 
US - Håndbold: Der er stille i sommersæsonen. Nogle enkelte træner en gang om ugen. Der er 
tilfredshed med den nye træner på dameholdet. Han virker meget dedikeret. Vi håber det kan give 
flere medlemmer. 
Der har været afholdt beach-stævne. 
Der har været afholdt afslutning med trænere og ledere. 
Vi starter først op igen til august. 
 
JK - Floorball: Intet nyt. 
 



HE - Kajak: Mange flere engageret. Mette og Bente går forsat på kurser ved DGI. Der lægges op til, 
at ledelsen skal udvides. Vi har ligeledes fået flere medlemmer. 
Rigtig god stemning i klubben. 

6. Åbent punkt for 
tilføjelser 

Børneattester: Det udleverede oplæg vedr. dette gennemgås. 
Det undersøges videre, hvad andre giver for det samme. 
 
Folkeoplysningsudvalget: Intet nyt. 
 

7. Dato for nyt 
bestyrelsesmøde 

 
Næste bestyrelsesmøde: Torsdag den 18.07.24 kl. 16.00-17.00. 

8. Eventuelt Drøftelse ift. ’next step’ på den strategiske fremtid for FKO. Der drøftes forslag til, hvordan vi 
kommer i gang med arbejdet omkring dette. 
 
Peder ansættes som klubhusbestyrer pr. 1. juli af Kunstbaneforeningen. 

 


